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Protokół  

z II sesji Rady Gminy Zławieś Wielka  

odbytej w dniu 21 grudnia 2018 r. 

 

Sesja odbyła się w Urzędzie Gminy w Złejwsi Wielkiej w godzinach od 908 do 1210. Wzięło w 

niej udział 15 radnych oraz 10 pracowników urzędu gminy.  

 

Sesji przewodniczył jej p. Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy, który na wstępie 

powitał wszystkich obecnych. Poinformował, że zawiązał się klub radnych „Nowy Czas” w 

składzie: 

1. Pawlikowski Piotr  - przewodniczący  

2. Fifielski Janusz  

3. Hamerla Aleksander 

4. Owieśna Iwona 

5. Przekwas Helena 

6. Raniszewski Waldemar 

7. Składanek Sławomir 

8. Walkowiak Czesława 

9. Warzocha Wioleta 

10. Wiśniewska Małgorzata  

11. Żelazek Rafał  

Na podstawie listy obecności stwierdził kworum, wobec czego rada może podejmować 

prawomocne uchwały. Zapytał o wnioski do porządku obrad i uwagi do poprzedniego 

protokołu. Radni nie zgłaszali wniosków i uwag.  

 

Porządek obrad: 

1.Sprawy organizacyjne: 

1) Otwarcie obrad II sesji Rady Gminy.  

2) Stwierdzenie prawomocności obrad.  

3) Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

4) Przyjęcie uwag do protokołu z poprzedniej sesji. 

2.Podjęcie uchwał: 

1) zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Zławieś Wielka na 2018 rok, 

2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego przy ul. Sarniej w Rozgartach – gmina Zławieś Wielka, 

3) w sprawie nadania nazwy ulic w Czarnym Błocie i Złejwsi Wielkiej, 

4) w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z 

zaburzeniami psychicznymi, 

5) w sprawie podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia 

pomocy w formie posiłku, świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na 

zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia rzeczowego w postaci produktów 

żywnościowych, 
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6) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na rok 2019, 

7) w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty, 

8) w sprawie wynagrodzenia wójta Gminy Zławieś Wielka, 

9) zmieniającą uchwałę w sprawie wysokości diet dla radnych,  

10) w sprawie powołania stałych komisji Rady Gminy Zławieś Wielka, 

11) w sprawie powołania przewodniczącego Komisji rewizyjnej, 

12) w sprawie powołania przewodniczącego Komisji skarg, wniosków i petycji, 

13) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu 

umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Zławieś Wielka lub jej 

jednostkom organizacyjnym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w 

przypadkach, w których ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania 

organów uprawnionych do udzielania tych ulg 

14) w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na Kierownika Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Złejwsi Wielkiej.  

3.Informacja wójta o pracach między sesjami. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

5. Zamknięcie obrad II sesji Rady Gminy Zławieś Wielka.  

           

Ad. 2  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy poprosił o przedstawienie pierwszego 

projektu uchwały.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy na podstawie uzasadnienia omówiła zmiany w 

budżecie.  

Radni nie mieli uwag do projektu.   

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą zmieniająca uchwałę w sprawie 

budżetu gminy Zławieś Wielka na 2018 rok. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik - - X 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 
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11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 14 0 1 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 1.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/6/2018 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu gminy 

Zławieś Wielka na 2018 rok została podjęta. 

Marcin Pelc – inspektor ds. planowania przestrzennego przedstawił uchwałę w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. 

Sarniej w Rozgartach – gmina Zławieś Wielka. 

Radni nie mieli pytań do projektu.   

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad ww. uchwałą. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 15 0 0 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/7/2018 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego przy ul. Sarniej w Rozgartach – gmina 

Zławieś Wielka została podjęta. 

Joanna Sucharska – kierownik referatu rolnictwa, budownictwa i gospodarki 

komunalnej wyjaśniła, że kolejna uchwała dotyczy nadania nazw ulic w Czarnym Błocie i 

Złejwsi Wielkiej i wyjaśniła ich położenie.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.   

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad ww. uchwałą. 
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Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 15 0 0 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/8/2018 w sprawie nadania nazwy ulic w Czarnym Błocie 

i Złejwsi Wielkiej została podjęta. 

Aldona Michalska – kierownik GOPS przedstawiła radnym uchwałę w sprawie 

szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze z wyłączeniem 

specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.   

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad ww. uchwałą. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 15 0 0 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  
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Wobec powyższego uchwała Nr II/9/2018 w sprawie szczegółowych warunków 

przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznym została podjęta. 

Aldona Michalska – kierownik GOPS omówiła uchwałę w sprawie podwyższenia 

kryterium dochodowego uprawniającego do udzielenia pomocy w formie posiłku, 

świadczenia pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz 

świadczenia rzeczowego w postaci produktów żywnościowych. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.   

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad ww. uchwałą. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 15 0 0 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/10/2018 w sprawie podwyższenia kryterium 

dochodowego uprawniającego do udzielenia pomocy w formie posiłku, świadczenia 

pieniężnego w postaci zasiłku celowego na zakup posiłku lub żywności oraz świadczenia 

rzeczowego w postaci produktów żywnościowych została podjęta. 

Aldona Michalska – kierownik GOPS omówiła uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na rok 

2019. 

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.   

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad ww. uchwałą. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 
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6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 15 0 0 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/11/2018 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Innych Uzależnień na rok 2019 została 

podjęta. 

Mariola Musiał – inspektor ds.  utrzymania czystości i porządku w gminie zgodnie z 

uzasadnieniem do uchwały wyjaśniła, że przeprowadzona analiza finansowa systemu 

gospodarki odpadami  i kalkulacja opłaty za gospodarowanie odpadami wykazała, że 

niezbędnym dla zbilansowania systemu finansowania odbioru  odpadów od mieszkańców 

nieruchomości jest podniesienie stawek opłat za odpady komunalne. Wpływy z opłat stanowią 

dochody budżetu gmin i w obecnej wysokości nie są wystarczające, aby pokryć koszty 

związane z systemem gospodarki odpadami.  

Sławomir Jakubowski – prezes Zakładu Usług komunalnych wyjaśnił, co składa się na taką 

cenę odpadów i jak została ona obliczona. Przedstawił radnym prezentację w tej sprawie.  

Radni zadawali pytania w tej sprawie. Prezes oraz inspektor ds. utrzymania czystości i porządku 

w gminie odpowiadali szczegółowo na zadawane pytania.   

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad ww. uchwałą. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik - - X 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  - - X 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 
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 WYNIK 13 0 2 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 13 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 2.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/12/2019 w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty została podjęta. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że do podjęcia kolejnej 

uchwały w sprawie wynagrodzenia wójta Gminy Zławieś Wielka obliguje radę gminy ustawa 

o samorządzie gminnym. Wójt został wybrany na kolejną kadencję, dlatego nowo wybrana 

rada ustala wynagrodzenie dla nowo wybranego wójta.  Zaproponował, pozostawienie 

wynagrodzenia na takim samym poziomie jak poprzednio.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad ww. uchwałą. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik - - X 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 14 0 1 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 1.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/13/2019 w sprawie wynagrodzenia wójta Gminy Zławieś 

Wielka została podjęta. 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że kolejna uchwała dotyczy 

zmiany uchwały w sprawie wysokości diet dla radnych, a dokładnie dodatnie diety dla 

wiceprzewodniczących komisji w wysokości 34% minimalnego wynagrodzenia za pracę. 

Uważa, że jest to potrzebna zmiana, ponieważ, po doświadczeniach z lat ubiegłych zastępcy 

przewodniczących są potrzebni w przypadku nieobecności przewodniczących komisji.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad ww. uchwałą. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik - X - 
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3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 14 1 0 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 14 radnych, przeciw – 1, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/14/2019 w sprawie wynagrodzenia wójta Gminy Zławieś 

Wielka została podjęta. 

Janusz Fifielski – wiceprzewodniczący Rady Gminy wyjaśnił radnym, że kolejna uchwała 

dotyczy powołania stałych komisji Rady Gminy Zławieś Wielka. Powiedział, że komisja 

rewizyjna oraz komisja skarg, wniosków i petycji są obligatoryjne i wynikają z ustawy, a 

pozostałe komisje leżą w gestii rady gminy.  Proponuje się, aby powołać dodatkowe komisje 

tj. komisję rozwoju gospodarczego i budżetu, komisję zdrowia i spraw socjalnych, komisję 

oświaty, kultury i sportu oraz komisję ochrony środowiska, rolnictwa i bezpieczeństwa. Złożył 

wniosek o powołanie po 3 radnych do komisji rewizyjnej i komisji skarg, wniosków i petycji 

oraz po 5 radnych do pozostałych komisji.  

Joanna Grabowska – radna zapytała skąd to ograniczenie co do ilości członków komisji. 

Janusz Fifielski – wiceprzewodniczący Rady Gminy Stwierdził, że jest to dobre 

rozwiązanie, ponieważ powołując większą ilość członków, w latach ubiegłych często był 

problem z kworum. Dodał, że nie jest to przeszkodą, aby radny uczestniczył w komisji, której 

nie jest członkiem. Nie może tylko brać udziału w głosowaniu.  

Radni nie mieli więcej pytań do wniosku złożonego przez radnego Fifielskiego.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad wnioskiem radnego Fifielskiego w sprawie 

ilości członków poszczególnych komisji.  

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 
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10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 15 - 0 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego wniosek radnego został przyjęty.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił radnym, że zostały 

przygotowane karty z nazwami komisji i poprosił, aby chętni wpisywali się do komisji, w 

której chcą być członkiem.  

Na przeprowadzenie tej czynności ogłosił przerwę w obradach. 

Wznowił obrady po przerwie. Odczytał składy komisji. 

Komisja rewizyjna: 

1) Helena Przekwas   

2) Czesława Walkowiak  

3) Dominik Goliszek 

 

Komisja skarg, wniosków i petycji: 

1) Waldemar Raniszewski  

2) Wioleta Warzocha  

3) Aleksander Hamerla 

 

Komisja rozwoju gospodarczego i budżetu: 

1) Iwona Owieśna  

2) Rafał Żelazek  

3) Janusz Fifielski  

4) Sławomir Składanek  

5) Joanna Grabowska  

 

Komisja zdrowia i spraw socjalnych: 

1) Wioleta Warzocha  

2) Czesława Walkowiak  

3) Iwona Owieśna  

4) Ewa Jeżewska  

5) Małgorzata Wiśniewska  

 

Komisja oświaty, kultury i sportu: 

1) Rafał Żelazek  

2) Janusz Fifielski  

3) Teresa Sztuczka  

4) Helena Przekwas  

5) Małgorzata Wiśniewska  

 

Komisja ochrony środowiska, rolnictwa i bezpieczeństwa: 
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1) Sławomir Składanek  

2) Aleksander Hamerla  

3) Joanna Grabowska  

4) Waldemar Raniszewski  

5) Piotr Pawlikowski  

 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą w sprawie powołania stałych 

komisji Rady Gminy Zławieś Wielka. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  X - - 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 15 0 0 

W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, za głosowało - 15 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/15/2019 w sprawie w sprawie powołania stałych komisji 

Rady Gminy Zławieś Wielka została podjęta.  

Przewodniczący wyjaśnił, że teraz każda komisja będzie mogła się ukonstytuować w kolejności 

w jakiej jest zapis w uchwale. Na przeprowadzenie tej czynności ogłosił przerwę w obradach.  

Po przerwie na salę obrad nie wróciła radna Małgorzata Wiśniewska. 

 

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy wznowił obrady po przerwie. Wyjaśnił, 

że rada gminy ma w kompetencji podjęcie uchwały w sprawie powołania przewodniczącego 

komisji rewizyjnej i przewodniczącego komisji skarg wniosków i petycji. Zaproponował, aby 

na przewodniczącą komisji rewizyjnej wybrać radną Helenę Przekwas, a na 

przewodniczącego skarg wniosków i petycji radnego Waldemara Raniszewskiego.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu uchwały w sprawie powołania przewodniczącego 

Komisji rewizyjnej. 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 
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5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  nieobecna nieobecna nieobecna 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 14 0 0 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, za głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/16/2019 w sprawie powołania przewodniczącego komisji 

rewizyjnej została podjęta.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że radni nie mają uwag do 

kolejnej uchwały w sprawie powołania przewodniczącego komisji skarg, wniosków i petycji 

i poddał ją pod głosowanie.  

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  nieobecna nieobecna nieobecna 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 14 0 0 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, za głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/17/2019 w sprawie powołania przewodniczącego komisji 

skarg, wniosków i petycji została podjęta.  

Przewodniczący poprosił o omówienie kolejnej uchwały.  

Justyna Brzozowska – skarbnik gminy wyjaśniła, że uchwałę w tej sprawie radni 

podejmowali na sesji w listopadzie, jednak Regionalna Izba Obrachunkowa złożyła uwagi. 

W związku z tym przygotowano uchwałę zmianującą w sprawie określenia szczegółowych 
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zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności pieniężnych mających 

charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Zławieś Wielka lub jej jednostkom 

podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których ulga 

stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych 

ulg zgodnie z uwagami RIO.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 

4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  nieobecna nieobecna nieobecna 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 14 0 0 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, za głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/18/2019 zmianująca uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania i rozkładania na raty należności 

pieniężnych mających charakter cywilnoprawny, przypadających Gminie Zławieś Wielka lub jej 

jednostkom podległym, warunków dopuszczalności pomocy publicznej w przypadkach, w których 

ulga stanowić będzie pomoc publiczną oraz wskazania organów uprawnionych do udzielania tych ulg 

została podjęta.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że kolejna uchwała dotyczy 

przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Złejwsi Wielkiej. Powiedział, że w czasie, kiedy skarga wpłynęła nie było 

powołanej komisji skarg wniosków i petycji, tak więc nie było możliwości zajęcia się tą 

sprawą. Komisja została powołana dzisiaj, dlatego do najbliższej sesji komisja zajmie się 

skargą i zostanie ona rozpatrzona na kolejnym posiedzeniu.  

Radni nie zgłaszali uwag do projektu.  

Przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą. 

Lp. RADNY ZA PRZECIW WSTRZYMUJE SIĘ 

1.  Fifielski Janusz  X - - 

2.  Goliszek Dominik X - - 

3.  Grabowska Joanna X - - 
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4.  Hamerla Aleksander X - - 

5.  Jeżewska Ewa X - - 

6.  Owieśna Iwona X - - 

7.  Pawlikowski Piotr  X - - 

8.  Przekwas Helena X - - 

9.  Raniszewski Waldemar X - - 

10.  Składanek Sławomir X - - 

11.  Sztuczka Teresa  X - - 

12.  Walkowiak Czesława X - - 

13.  Warzocha Wioleta X - - 

14.  Wiśniewska Małgorzata  nieobecna nieobecna nieobecna 

15.  Żelazek Rafał X - - 

 WYNIK 14 0 0 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych, za głosowało - 14 radnych, przeciw – 0, wstrzymało 

się – 0.  

Wobec powyższego uchwała Nr II/19/2019 w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi na Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Złejwsi Wielkiej została 

podjęta.  

Ad. 3  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy wyjaśnił, że ze względu na nieobecność 

wójta spowodowaną chorobą informacja o pracy wójta między sesjami nie będzie 

przedstawiana.  

Ad. 4   

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy powiedział, że wraz z 

wiceprzewodniczącymi przygotowany został terminarz spotkań Rady Gminy na 2019 rok, po 

zatwierdzeniu go przez urząd zostanie wysłany radnym. Poprosił przewodniczących komisji 

o przygotowanie planów pracy na 2019 r.  

Ewa Jeżewska – radna zapytała, czy radni indywidualnie będą mogli ustalać sobie dyżury 

dla mieszkańców.  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy powiedział, że jeśli chodzi o 

udostępnianie świetlic na takie dyżury, to należy zgłaszać się do wójta, ale uważa, że nie 

powinno być z tym problemu. Do tej pory nie było to praktykowane, ponieważ kiedy 

podejmowano próby, nie było zainteresowania ze strony mieszkańców.  

Ad. 5  

Piotr Pawlikowski – przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że tematy sesji zostały 

wyczerpane i o godz. 12.10 zamknął obrady II sesji rady Gminy Zławieś Wielka. 

 


